
       
     

  
 

 
 

  
  
  
  
  
  

 
  

   
 

 
  

 
 

  
  

 
  

     
 

 
  

  
  

 
    

      
    

  
 

   
   

  
   

   
 

    
  

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------

Referat fra møte i nærutvalget for kommunedel 9 (Skoger og Åskollen) 
Dato og tidspunkt: Onsdag 8. november, klokken 18.30 – 20.30 

Sted: Knutepunkt Åskollen 

Innbyggerrepresentanter til stede: 
• Kamilla Stamnes 
• Martin Langeteig 
• Solvei Risan Taranger 
• Jakob Vik 
• Ingerid Blichfeldt Robøle 
• Kyrre Frøyd 

Politikerrepresentanter til stede: 
• Kristin Surlien 

Forfall innbyggerrepresentanter: 
• Jon Thomassen 

Forfall politikerrepresentanter: 
• Mads Hilden 
• Robbin Brekke Voss 

Møteleder: Kamilla Stamnes, leder av nærutvalget 
Referent: Jakob Vilhelmshaugen Bern / Eirin Nygård – Drammen kommune 

REFERAT 
Sak 34/23 Behandle forrige referat 
Behandle referat fra sist møte. 

- Godkjent referat 

Sak 35/23 Oppfølging av temaplan vann og avløp 
Drammen kommune vil i samarbeid med to av nærutvalgene arrangere et høringsmøte for temaplan 
vann og avløp. Det planlegges for et møte i begynnelsen av desember 2023 og Jakob Vik er 
nærutvalgets kontaktperson i saken. 

Sak 36/23 Orientering ny politisk organisering 
Politiker og innbyggere i nærutvalget diskuterte hvordan ny politisk organisering vil påvirke 
nærutvalgene. 

- Det er ingen planer om å legge ned nærutvalgene, men det vil være behov for å se på en 
videreutvikling av ordningen. 

- Det ble diskutert hvorfor ikke alle nærutvalg funker like bra overalt, og hva som skal til for at 
et nærutvalg lykkes. 



     
  
    

 

     
   
  

      
  
      

   
 

   
   

     
   

 
  

  
 

  
 

  
   

 
     

  
  

 
    

       
  

   
 

   
   

     
  

  
   

 
 

   
   

 

Sak 37/23 Innspill til Handlings- og økonomiplan 
Nærutvalget har sendt innspill til handlings og økonomiplan 2024-2027. Innspillet ligger som vedlegg 
til referatet. Kommunestyret skal sluttbehandle handlings- og økonomiplan 11 og 12 desember. 

Resten av møtet lukkes for besøkende. 
Sak 38/23 Frivillighetsprisen 
Årlig deler Drammen kommune ut Frivillighetsprisen til personer eller grupper som har gjort noe for 
andre eller fellesskapet. I denne kommunedelen var det fire nominerte og nærutvalget kåret 
kommunedelens finalist. I uke 47/48 er det møte i hovedjuryen der vinner kåres fra de ti 
kommunedelsfinalistene. Den 5. desember, på FNs frivillighetsdag, er det utdeling av pris til vinner og 
diplom til alle kommunedelsvinnerne i storstua i Drammen rådhus. 

Sak 39/23 Valg av innbyggere til nærutvalg 
Fristen for å melde interesse for å sitte i nærutvalg var 15. oktober 2023. I dette nærutvalget er det 
fire plasser på valg og det har kommet inn syv søknader. Nærutvalgets reglement pkt. 8 beskriver 
hvordan valg av innbyggere skal gjennomføres. 

Nærutvalget (både innbyggere og politikere) valgte i møtet to av plassene under kategorien 
«særegenhet». Til disse plassene ble Martin Langeteig og Jakob Vik valgt. 

Øvrige plasser velges av rådene og av kommunedelens FAUere. 

Nærutvalget løftet også opp noen problemstillinger rundt nærutvalgets rolle og valg som tas med i 
det videre arbeidet med utvikling av nærutvalgsordningen. 

Sak 40/23 Gjennomgang av status på saker nærutvalget har engasjert seg i - 2023 
En rask gjennomgang av saker og status i disse, med hovedfokus på nærutvalgets prioriterte saker; 
Renseanlegg Åskollen/Skoger, Lindum, nærmiljøutvikling i kommunedelen. 

Sak 41/23 Evaluering av nærutvalget 
I nærutvalgets reglement punkt 9.5 står det; «Nærutvalgene deler årlig egne erfaringer/resultater og 
utarbeider årsrapport. Dette for å lære av og forbedre /videreutvikle ordningen». 
Innbyggere og politikere i nærutvalget delte erfaringer. 

Er det noe du synes har fungert spesielt bra, og hvorfor? 
• Fornøyd med at innbyggerne i nærutvalget har fordelt ansvar på saker og jobbet mellom de 

fire oppsatte møtene med disse sakene. Fin arbeidsform. 
• Nærutvalget har vært flinke til å løfte saker i hovedutvalgene. Dette er en fin ordning som 

bør fortsette. 
• Politikerne har vært flinke til å møte og belyse/forklare saker. 

Hva har fungert mindre bra, og hvorfor? 
• Det er vanskelig å få med ungdom i nærutvalg. Dette fungerer ikke og burde gjøres om. 
• Man burde gjøre noe med ordningen rundt valg av innbyggere til nærutvalg. 



  
       

  
  

  
 

  
   

 
 

 
 
 

Forslag til endringer? 
• Nærutvalget ønsker i større grad å invitere råd, referansegrupper/ fagpersoner/gjester inn til 

møtene 
• Nærutvalget ønsker å jobbe mer med markedsføring, nå ut til innbyggere. Ønsker tips på å 

synliggjøre ordningen i kommunedelen. 

Hva er du spesielt fornøyd med å ha fått til i nærutvalget i løpet av 2023? 
• Se over. 

Drammen 17.11.23 

https://17.11.23
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